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職權範圍  

 

職權範圍  

 

(a)  向區內巿民提供有關「健康城市」的訊息。  

(b)  從醫療衞生、城巿規劃、綠化環境及社區教育等方面推動及

探討「健康城市」的建立。  

(c)  舉辦有關的地區活動，鼓勵區內各階層人士參與，共同建設

「健康城市」。  

(d)  推廣健康運動知識，普及健康生活。  

(e)  研究中西區提供的基層醫療服務，並就改善有關服務向政府

提出建議。  

(f)  監察醫院管理局為本區居民所提供的醫院服務，並向醫院管

理局提議如何改善現有服務。  

(g)  協助推行中西區區議會之長者醫療計劃。  

(h)  與相關部門及區議會有關工作小組舉辦活動，為本區居民提

供醫療服務，以提高他們對健康的關注。  

(i )  研究本港的醫療制度與政策及作出建議。  

(j )  統籌區內每年之「國際復康日」活動。  

(k)  推動中西區的復康活動及改善復康服務。  

(l )  加強本區居民傷健共融的觀念。  

(m)  研究全港有關復康服務的設施、政策和制度，致力為本區及

全港建設一個無障礙通道城市。  

(n)  定期向中西區區議會匯報。  

 
 
 
 
 
 
 



Terms of reference: 
 

(a) to provide residents in the district with the information on “Healthy City”. 
(b) to promote and explore the establishment of a “Healthy City” in respect of medical 

and health, urban planning, green environment and community education, etc. 
(c) to organize district activities and encourage community involvement for the 

development of a “Healthy City”. 
(d) to publicize healthy activities and promote healthy life. 
(e) to exam the provision of primary medical services in the District and advise the 

government on service improvements. 
(f) to oversee local hospital services provided by the Hospital Authority (HA) and to 

advise HA on service improvements. 
(g) to assist in implementing the elderly medical service programmes organized by 

C&W DC. 
(h) to organize activities in collaboration with relevant departments and C&W DC 

working groups and provide medical services to local residents, raising their 
concern and awareness about their health. 

(i) to exam the medical system and medical policies of Hong Kong and make 
proposals accordingly. 

(j) to coordinate the annual celebration of the International Day of Disabled Persons 
in the District. 

(k) to promote rehabilitation activities and improvements in local rehabilitation 
services. 

(l) to promote among local residents the message of inclusiveness to integrate people 
with disabilities into community. 

(m) to exam the rehabilitation services, facilities, policies and system in Hong Kong. 
(n) to report to Central & Western District Council on a regular basis. 
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衞生署助理署長   

中西區民政事務處代表   

衞生署社區聯絡部代表  

教育局學校發展主任 (中西及南區 )41   

社會福利署社會工作主任 (策劃及統籌 )(中西南及離島區 )   

康樂及文化事務署中西區代表  

瑪麗醫院家庭醫學及基層醫療部門主管及顧問醫生或代表  

香港中文大學賽馬會公共衞生及基層醫療學院健康促進學部研究助

理教授或代表  
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香港聖公會西環長者綜合服務中心服務總監或代表   

香港基督教女青年會督導主任或代表   

聖雅各福群會持續照顧中西區長者地區中心高級經理或代表   

通善壇代表   

扶康會區域經理或代表  
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